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ZÁPISNICA 
z 14. rokovania Školskej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja konaného dňa 03. 02. 2025 
 

   
PROGRAM  ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 
2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 
3. Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci Výzvy č. 2024/002 „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ za účelom realizácie projektu 
4. Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja – zaradenie Elokovaného pracoviska, 
Radlinského 701/34A, Spišská Nová Ves, ako súčasti Strednej odbornej školy 
drevárskej, Filinského 7, Spišská Nová Ves 

5. Zmeny v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Košického samosprávneho kraja - Jazyková škola, Hlavná 113, Košice 

6. Zmeny v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Košického samosprávneho kraja - Jazyková škola, Javorová 16, Spišská 
Nová Ves 

7. Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

a) Optimalizácia siete škôl v meste Trebišov 
b) Optimalizácia siete škôl v meste Gelnica a v obci Prakovce 
c) Optimalizácia siete škôl v mestách Spišská Nová Ves a Krompachy 
d) Optimalizácia siete škôl v meste Sobrance 
e) Optimalizácia siete škôl v meste Veľké Kapušany 
f) Optimalizácia siete škôl v meste Moldava nad Bodvou 
g) Optimalizácia siete škôl v meste Kráľovský Chlmec a v obci Pribeník 
h) Optimalizácia siete škôl v mestách Rožňava a Dobšiná 
i) Optimalizácia siete škôl v meste Košice  
j) Optimalizácia siete školských zariadení v meste Košice 

 
8. Návrhy, podnety a požiadavky   
9. Rôzne 



10. Záver  
        
 
 
K bodu č. 1 
 
14. rokovanie školskej komisie otvoril a prítomných privítal predseda komisie PhDr. Marek 
Čižmár. 
Z 25 členov komisie bolo prítomných  v úvode rokovania 18 členov. Z rokovania komisie sa  
ospravedlnili: pani poslankyňa Mgr. art. Ľ. Blaškovičová a poslanec C. Furik, ktorý prišiel 
v priebehu rokovania.  Prítomná bola nadpolovičná väčšina všetkých členov a podpredseda 
komisie konštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. 
Predseda komisie informoval, že o  účasť na rokovaní požiadal aj pán poslanec  Ing. I. Petrík 
a súčasne privítal  vedúcu odboru školstva a tajomníčku komisie Mgr. A. Gajdošovú a hlavného 
kontrolóra Ing. J. Hudáka.  
Predsedajúci upozornil prítomných, že v zmysle §10 Rokovacieho poriadku komisií KSK sa 
z rokovania komisie vyhotovuje zvukový záznam s použitím diktafónu výlučne pre potreby 
zhotovenia zápisnice. 
Materiály boli pred rokovaním komisie zverejnené v digitálnom zastupiteľstve   a členovia 
komisie sa mali možnosť s nimi oboznámiť. Všetkým členom komisie bola e-mailom  zaslaná 
pozvánka s programom rokovania.  
Predseda komisie upozornil na zmeny názvov materiálov v bode č. 5 a č. 6 oproti tomu, ktoré 
boli uvedené v pozvánke. Bod č. 5 z pôvodného znenia Zmeny v sieti škôl a školských zariadení 
Slovenskej republiky v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja - Jazyková 
škola, Hlavná 113, Košice, na Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v 
zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja – spojenie Strednej priemyselnej 
školy dopravnej, Hlavná 113, Košice a Jazykovej školy, Hlavná 113, Košice a bod č. 6 
z pôvodného znenia Zmeny v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v 
zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja - Jazyková škola, Javorová 16, 
Spišská Nová Ves, na Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v 
zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja – spojenie Gymnázia, Javorová 
16, Spišská Nová Ves, a Jazykovej školy, Javorová 16, Spišská Nová Ves. 
Materiál ohľadom optimalizácie siete bude schvaľovaný samostatným hlasovaním za jednotlivé 
regióny, a preto vyzval členov, aby kvôli uznášaniaschopnosti komisie zotrvali do konca 
rokovania. 
Po tejto informácii predseda komisie vyzval prítomných členov na  ďalšie doplnenie programu. 
Nakoľko nebol zo strany prítomných žiadny doplňujúci návrh, hlasovalo sa o pôvodnom 
programe. 
Hlasovanie č.1: 
Prítomní: 18   
Za: 18   
Proti:  0  
Zdržal sa: 0  
Uznesenie  č. 1/2025  



Prítomní členovia komisie schválili  program rokovania školskej komisie s uvedenou  zmenou 
v bodoch  č.5 a 6   
 
K bodu č. 2  
Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie. 
Uznesenia prijaté  na 13. rokovaní školskej komisie boli výhradne k materiálom predloženým 
na rokovanie   Zastupiteľstva KSK a sú splnené.   
Požiadavkou z 13. rokovania školskej komisie bolo predložiť prehľad  vyťaženosti športovej 
infraštruktúry v školách v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK.  
Za odbor školstva k uvedenej požiadavke informoval Mgr. Marián Horenský, PhD. V rámci 
úlohy týkajúcej sa pasportizácie vyťaženosti telocviční informoval, že prioritne sa venovala 
pozornosť analýze vyťaženosti škôl v meste Košice. Informoval o počte telocviční, v rámci 
ktorých je vyťaženosť pre potreby výchovno-vzdelávacieho procesu, športové kluby a 
verejnosť na vysokom percente. Tretina škôl a školských zariadení nedisponuje telocvičňou. 
Existuje skupina škôl, ktorých vyťaženosť telocviční nie je na vysokej úrovni z rôznych 
dôvodov (menšie rozmery, potreba pre výchovno-vzdelávací proces a pod.), pri týchto školách 
je preto potrebné vyhodnocovať individuálnym spôsobom. Záverom p. Horenský podotkol, že 
v prípade, ak aj niekto z členov bude mať informáciu o dopyte na telocvičňu najmä zo strany 
športových klubov, nech ich inštruujú s možnosťou ozvať sa oddeleniu športu, odboru školstva 
KSK.  
 PhDr. R. Schwarcz vyjadril názor, že telocvične sú školské zariadenia a majú slúžiť v prvom 
rade pre výchovno-vzdelávacie potreby, nemali by byť prioritne v poobedňajších hodinách 
obsadené len športovými klubmi, ale školy by mali mať dostatočný priestor na realizáciu 
rôznych športových krúžkov.  
Hlasovanie č.3: 
Prítomní: 18   
Za: 18   
Proti:  0  
Zdržal sa 0 
Uznesenie  č. 2/2025  
Prítomní členovia školskej komisie berú na vedomie plnenie uznesení 
 
K bodu č. 3   
Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci Výzvy č. 2024/002 „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ za účelom realizácie projektu. 
Mgr. Marián Horenský, PhD., informoval o snahe KSK zapojiť sa do vyhlásenej výzvy Fondu 
na podporu športu. V krátkosti zhrnul časový harmonogram a finančné parametre predmetnej 
výzvy. Následne predstavil projekt Multišportového areálu Gymnázia Ľ. Štúra v 
Michalovciach, s ktorým sa KSK bude uchádzať o žiadosť o nenávratný finančný príspevok. 
Aktuálne prebieha príprava podkladov pre danú výzvu v súčinnosti s jednotlivými odbormi 
úradu KSK.  
Diskusia: bez 
Hlasovanie č. 3: 
Prítomní: 19   



Za: 19   
Proti: 0   
Zdržal sa: 0   
Uznesenie  č. 3/2025: 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 
predloženého návrhu.  
 
K bodu č. 4  
Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej pôsobnosti 
Košického samosprávneho kraja – zaradenie Elokovaného pracoviska, Radlinského 701/34A, 
Spišská Nová Ves, ako súčasti Strednej odbornej školy drevárskej, Filinského 7, Spišská Nová 
Ves. Za odbor školstva informovala RNDr. M. Kičová. Uviedla hlavné dôvody vzniku 
elokovaného pracoviska, vzdelávanie v odboroch, ktoré sú žiadané na trhu práce, ďalej 
spoluprácu v rámci duálneho vzdelávania  a následne možnosti uplatnenia absolventov v praxi. 
 Diskusia: bez 
Hlasovanie č. 4: 
Prítomní: 19   
Za: 19  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Uznesenie  č. 4/2025: 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK schváliť predloženie žiadosti Ministerstvu 
školstva, výskumu, vývoja a mládeže Slovenskej republiky spočívajúcej v zaradení 
Elokovaného pracoviska, Radlinského 701/34A, Spišská Nová Ves, ako súčasti Strednej 
odbornej školy drevárskej, Filinského 7, Spišská Nová Ves do siete škôl a školských zariadení 
SR od 1.9.2025 
   
K bodu č. 5   
Názov pôvodného materiálu  bol upravený na  Zmena v sieti škôl a školských zariadení 
Slovenskej republiky v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja – spojenie 
Strednej priemyselnej školy dopravnej, Hlavná 113, Košice a Jazykovej školy, Hlavná 113, 
Košice. 
Za odbor školstva informovala Mgr. A. Gajdošová. Pôvodný návrh vytvoriť z  Jazykovej školy 
súčasť SPŠ dopravnej bol nahradený spojením pôvodných právnych subjektov do jedného 
celku. Jazyková škola ako právny subjekt  dlhodobo sídli v priestoroch SPŠ dopravnej 
a zamestnáva externých učiteľov na dohodu. Očakáva sa, že jazykové školy zvýšia od budúceho 
školského roku vlastné príjmy v zmysle VZN KSK, ktorým sa upravovali poplatky 
v jazykových školách a v školských zariadeniach, čím sa  následne zníži aj príspevok 
zriaďovateľa na ich prevádzku. Odhadovaná  úspora pri tomto návrhu  v budúcom roku  je cca 
200 tisíc eur.    
Diskusia: 
L. Ruttkay  sa pýtal na technickú stránku ohľadom vedenia novovzniknutej školy. 
Mgr. A. Gajdošová podrobne vysvetlila, že  procesom spojenia terajší riaditelia škôl   vo svojej 
funkcii končia a  vedením novej školy bude zriaďovateľom  poverená iná  osoba.   Vytvorí sa  



nová rada školy a následne  bude vyhlásené výberové konanie na miesto riaditeľa spojenej 
školy. Rovnakým spôsobom sa bude postupovať aj pri iných optimalizačných návrhoch. 
Mgr. A. Tamásová  sa zaujímala,  z čoho je odhadovaná úspora, ak školy budú naďalej sídliť 
v jednej budove.  
Mgr. A. Gajdošová odpovedala, že odhadovaná úspora vyplýva z toho, že učitelia jazykov na 
SPŠ dopravnej budú v rámci úväzku vyučovať  aj na jazykovej škole a doterajším externým 
zamestnancom zaniknú dohody.  
Hlasovanie č. 5: 
Prítomní: 20   
Za: 20  
Proti: 0   
Zdržal sa: 0  
Uznesenie  č. 5/2025: 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať, schváliť materiál podľa 
predloženého návrhu -  predloženie žiadosti Ministerstvu školstva, výskumu, vývoja a mládeže 
Slovenskej republiky spočívajúcej v zaradení Strednej priemyselnej školy dopravnej, Hlavná 
113, Košice, a Jazykovej školy, Hlavná 113, Košice, s organizačnými  zložkami Stredná  
priemyselná  škola dopravná, Hlavná 113, Košice, a Jazyková  škola, Hlavná 113, Košice, od 
1.9.2025 a zároveň berie na vedomie, že k termínu začatia činnosti novovzniknutej školy sa 
pôvodné školy na účely právnych úkonov  považujú za zrušené. 
 
K bodu č. 6 
Uvedený bod bol upravený ako Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja – spojenie Gymnázia, Javorová 
16, Spišská Nová Ves, a Jazykovej školy, Javorová 16, Spišská Nová Ves. 
Mgr. A. Gajdošová konštatovala, že ide o obdobnú situáciu ako v Košiciach s tým, že 
v Spišskej Novej Vsi  už teraz učitelia z gymnázia súčasne učia aj na jazykovej škole.   
Diskusia: bez  
Hlasovanie č. 6: 
Prítomní: 20   
Za: 19  
Proti: 0   
Zdržal sa: 1  
Uznesenie  č. 6/2025: 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predložený materiál schváliť a zobrať na 
vedomie  podľa predloženého návrhu. 
 
K bodu č. 7 
Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej pôsobnosti 
Košického samosprávneho kraja.   
Predseda komisie skonštatoval, že predkladaným optimalizačným návrhom predchádzali  
pracovné stretnutia na rôznych úrovniach s priestorom pre riaditeľov  škôl a poslancov 
jednotlivých regiónov a následne aj poslanecké stretnutie s vedením KSK. Zriaďovateľ 
prisľúbil v budúcom roku investovať prednostne do škôl, ktorých zasiahla optimalizácia, aby 



sa zvýšila atraktívnosť pre záujemcov zo základných škôl. Požiadal prítomných členov komisie 
o konštruktívny prístup, ktorý zohľadňuje realizované postupy zriaďovateľa. 
Mgr. A. Gajdošová stručne uviedla  genézu celého optimalizačného procesu, ktorý bol viazaný 
hlavne na legislatívne zmeny zákona 596/2003.  Nevyhnutnosť optimalizácie škôl na Slovensku 
potvrdili  aj rokovania na úrovni ministerstva školstva, ktoré má v súčasnej dobe už 
kompetencie a nástroje na reguláciu neperspektívnych škôl. Rovnako ministerstvo školstva 
prisľúbilo podporu a modernizáciu škôl, ktoré sa aktívne zapojili do procesu optimalizácie 
s cieľom zvýšiť predpoklady pre zvyšovanie  kvality vzdelávacieho procesu. 
 
K bodu č. 7 a) 
Optimalizácia siete škôl v meste Trebišov  
Mgr. A. Gajdošová formou prezentácie predstavila prvý optimalizačný návrh, týkajúci sa 
spojenia Gymnázia a Obchodnej akadémie v meste Trebišov. Uviedla hlavné dôvody, prehľad 
vývoja počtu žiakov na obidvoch školách, aktuálnu  potrebu dofinancovania zo strany 
zriaďovateľa, občakávanú úsporu novej školy a ďalšie dôležité informácie. Školy naďalej  
ostávajú vo svojich pôvodných budovách.   
Diskusia: 
PhDr. R. Schwarcz sa pýtal, prečo sa školy nepresťahujú do jednej budovy, ak kapacita 
gymnázia na to postačuje. 
Mgr. A. Gajdošová uviedla, že o voľné priestory gymnázia požiadala Špeciálna základná škola 
v Trebišove, ktorá hľadá vhodnejšie priestory pre svojich žiakov. 
Predseda komisie doplnil, že areál gymnázia má samostatné pavilóny, ktoré sú vhodné  pre 
nájom. Pre zatraktívnenie štúdia na uvedenej škole trvá na modernizácii exteriéru školy   
formou podpory revitalizácie športového areálu cez pripravený projektový zámer. 
Hlasovanie č. 7:  
Prítomní: 20   
Za: 19 
Proti: 0    
Zdržal sa: 1  
Uznesenie  č. 7 a/2025: 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predložený materiál  schváliť a zároveň zobrať 
na vedomie podľa predloženého návrhu.  
 
 
K bodu č. 7 b) 
Optimalizácia siete škôl v meste Gelnica a obci Prakovce 
Mgr. A. Gajdošová informovala, že opäť ide o spojenie Gymnázia v Gelnici a SOŠ techniky 
a služieb v Prakovciach. Opäť uviedla základné fakty týkajúce sa počtu žiakov, súčasti škôl,   
aktuálnu výšku % dofinancovania hlavne v prípade Gymnázia v Gelnici, ktoré má problém 
naplniť 4 ročnú formu štúdia a výhody spojenia s SOŠ techniky a služieb do jedného subjektu.  
Diskusia: bez 
Hlasovanie č.8: 
Prítomní: 20   
Za: 18  



Proti: 1   
Zdržal sa: 1  
Uznesenie  č. 7b/2025: 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predložený materiál schváliť a zároveň zobrať 
na vedomie podľa predloženého návrhu. 
 
K bodu č. 7 c)  
Optimalizácia siete škôl v mestách Spišská Nová Ves a Krompachy sa týka  spojenia Gymnázia 
v Krompachoch a SOŠ techniky a služieb, Markušovská 4 v Spišskej Novej Vsi. Tento 
optimalizačný návrh je určitou obdobou predchádzajúceho návrhu – spojenie  silnej odbornej 
školy a gymnázia, ktoré by pravdepodobne čakal zánik. Opätovne odzneli základné informácie 
za obidve školy o finančných výhodách pre gymnázium aj zriaďovateľa.  
Diskusia: 
Poslanci za región Spišská Nová Ves Ing.  J. Volný a RNDr. L. Ruttkay vystúpili s informáciou, 
že na spoločnom rokovaní za účasti poslancov a primátorov obidvoch miest bol tento návrh za 
daných okolností akceptovaný. RNDr. L. Ruttkay informoval o úmysle  primátora Krompách 
a poslancov v budúcnosti sa pokúsiť vytvoriť jeden celok v rámci Krompách z Gymnázia 
a súkromnej odbornej školy Eduram, ktorá na základe rokovaní s KSK má záujem školu dať do 
pôsobnosti samosprávneho kraja. 
Mgr. A. Gajdošová informovala,  že všetky doterajšie rokovania so súkromnou školou Eduram 
boli neúspešné a ani od posledného rokovania za účasti predsedu KSK  neprišla od súkromnej  
školy oficiálne žiadna ponuka. Súčasťou tejto  školy je špeciálna škola, ktorej zriaďovateľom 
nemôže byť samosprávny kraj. 
Predseda komisie v závere zhrnul, že chápe snahu primátora Krompách, ale je otázne, či  
takýmto spojením bude odborná škola Eduram dostatočne silnou školou, aby udržala 
financovanie obidvoch škôl. 
Hlasovanie č. 9: 
Prítomní:20   
Za: 18  
Proti:  0  
Zdržal sa: 2  
Uznesenie  č. 7c/2025: 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predložený materiál  schváliť a zároveň zobrať 
na vedomie podľa predloženého návrhu  
 
K bodu č. 7 d)  
Optimalizácia siete škôl v meste Sobrance. 
Obdobný scenár všetkých potrebných ukazovateľov za obidva školy,  Gymnázium a SOŠ 
obchodu a služieb v  Sobranciach, odprezentovala Mgr. A. Gajdošová. Opäť ide o spojenie  škôl 
s dvoma organizačnými zložkami.  
Diskusia: 
MVDr. Džurina uviedol, že po Sobranciach sa šírili hlášky, že na základe nejakej analýzy sa  
v tomto regióne už  neráta so strednými školami. Ministerstvo prenieslo celú zodpovednosť na 
poslancov, ktorí majú rozhodnúť o spojení, pričom existuje obava, že kvalita gymnázia 



v Sobranciach  bude klesať a nie sú garancie, že dlhodobo bude  fungovať aj spojená škola. 
Nakoniec mnoho rodičov sa už dnes  rozhodlo  dať svoje dieťa radšej do Michaloviec.    
Mgr. A. Gajdošová zdôraznila potenciál SOŠ obchodu a služieb vo viacerých smeroch 
zapojením školy  do duálneho vzdelávania a spoluprácou s marginalizovanými skupinami  
okolitých obcí. Po schválení optimalizačných návrhov budú pozvaní riaditelia obidvoch škôl 
a spoločne sa nastavia vízie novej školy. Potvrdila existenciu analýz Republikovej únie 
zamestnávateľov, podľa ktorej sa v niektorých malých regiónoch so stredoškolským 
vzdelávaním už nepočíta.  
Predseda komisie  doplnil, že je potrebné využiť všetky formy komunikácie s občanmi 
a vysvetliť situáciu, aby rozhodnutie poslancov odrážalo aj názory občanov. 
V rámci diskusie Mgr. M. Seman vyjadril obavy, že kvalita Gymnázia v Sobranciach bude 
klesať, naopak Mgr. M. Kaplan si myslí, že spojenie týchto škôl môže Gymnáziu v Sobranciach  
len pomôcť,  vzhľadom na plánovanú racionalizáciu z úrovne ministerstva. 
Ing. I. Beňo sa vyjadril k tvrdeniam ministerstva o existencii škôl s nižším počtom žiakov  ako 
100  a tiež reagoval na tvrdenie, že kvalita riaditeľa školy je ovplyvnená aj regiónom, v ktorom 
pôsobí a v súčasnej dobe nedokáže ovplyvniť rozhodnutia rodičov o výbere strednej školy.  
Mgr. A. Gajdošová potvrdila, že ministerstvo už rokuje aj so zriaďovateľmi neštátnych škôl.  
Hlasovanie č. 10: 
Prítomní:20   
Za:17  
Proti:  0  
Zdržal sa: 3  
Uznesenie  č. 7d/2025: 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predložený materiál  schváliť a zároveň zobrať 
na vedomie podľa predloženého návrhu 
 
K bodu č. 7 e)  
Optimalizácia siete škôl v meste Veľké Kapušany. 
Mgr. A. Gajdošová predstavila prítomným členom komisie optimalizačný návrh na spojenie 
Gymnázia a SOŠ techniky a služieb vo Veľkých Kapušanoch vrátane všetkých potrebných 
ukazovateľov terajších škôl aj po ich spojení.  
Diskusia: 
PaedDr. P. Petrikán primátor V. Kapušian potvrdil obavy verejnosti aj zástupcov mesta, ak 
nedôjde k spojeniu, ale zároveň konštatoval, že ani spojenie škôl nedáva záruky, že  na školách  
bude dostatočný počet žiakov, pretože reálne hrozí odliv žiakov do okolitých miest.   
Hlasovanie č. 11: 
Prítomní:20   
Za: 19  
Proti:  0  
Zdržal sa: 1  
Uznesenie  č. 7e/2025: 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predložený materiál schváliť a zároveň zobrať 
na vedomie podľa predloženého návrhu  
 



K bodu č. 7 f)  
Optimalizácia siete škôl v meste Moldava nad Bodvou. 
Mgr. A. Gajdošová predstavila prítomným členom komisie optimalizačný návrh na spojenie 
Gymnázia a SOŠ agrotechnickej v Moldave nad Bodvou. Uviedla súčastí, ktoré bude mať 
budúca spojená škola – tri elokované pracoviská pri SOŠ a výdajná školská jedáleň  a jazyková 
škola ako súčasť Gymnázia. Zriaďovateľ predkladá návrh na vyradenie a následné zrušenie 
školského internátu a jeho transformáciu na turistickú ubytovňu z dôvodu nedostatočného 
počtu ubytovaných žiakov.  
Diskusia: bez  
Hlasovanie č. 12: 
Prítomní:20   
Za: 19  
Proti:  0  
Zdržal sa: 1  
Uznesenie  č. 7f/2025: 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predložený materiál schváliť a zároveň zobrať 
na vedomie podľa predloženého návrhu  
 
K bodu 7 g)  
Optimalizácia siete škôl v meste Kráľovský Chlmec a v obci Pribeník. 
Mgr. A. Gajdošová upozornila, že v tomto prípade ide o zlúčenie dvoch odborných škôl – SOŠ 
techniky a remesiel  v Kráľovskom Chlmci so SOŠ agrotechnických  a gastronomických 
služieb  v Pribeníku. Nástupníckou organizáciou je SOŠ v Kráľovskom Chlmci a SOŠ 
v Pribeníku sa stáva len elokovaným pracoviskom novej školy. Súčasťou novej školy bude aj 
elokované pracovisko vo Viničkách. Súčasne sa podáva návrh na vyradenie školskej jedálne 
ako súčasti SOŠ agrotechnických  a gastronomických služieb  v Pribeníku z dôvodu 
nedostatočného záujmu o stravovanie zo strany žiakov. Technologické vybavenie ostáva 
v pôvodných priestoroch a bude slúžiť ako pracovisko  pre odborné vzdelávanie.  
Budova SOŠ v Kráľovskom Chlmci prešla v minulosti rekonštrukciou  a aktuálne sa plánuje 
investovať do areálu a budovy  kaštieľa v Pribeníku. Z integrovaných územných investícií 
projektový zámer v spolupráci so Svetovou bankou sa plánuje vytvoriť reštaurácia ako 
tréningové centrum a informačné centrum na rozvoj cestovného ruchu. Rovnako sa plánuje aj  
obnova budovy  a materiálno technického  zabezpečenia  vo Viničkách. Pracovisku v Pribeníku 
by malo primárne slúžiť ako Centrum celoživotného vzdelávania.  
Diskusia: 
Ing. I. Beňo  vyjadril nesúhlas s rýchlymi reformami vzhľadom na svoje skúsenosti 
z predchádzajúceho obdobia, keď pôsobil v školstve vo funkcii riaditeľa školy v danom 
regióne. Kritizoval spôsob výberu škôl pre spoluprácu s firmou Volvo za región Trebišov, ktoré 
už majú podpísané zmluvy o spolupráci. Žiadal vysvetlenie k neaktívnym odborom uvedeným 
v optimalizačnom návrhu.  SOŠ V Kráľovskom Chlmci považuje za aktívnu školu, ktorá cez 
projekty získala cez 2,26 miliónov eur.  
Predseda komisie  vysvetlil, že výber škôl si robila firma Volvo sama a nie naopak. KSK 
nemalo možnosť  určovať  firme školy  na základe odborov, v ktorých škola zabezpečuje 
vzdelávanie. 



Mgr. A. Gajdošová potvrdila túto skutočnosť, že firma Volvo rokovala s Ministerstvom 
školstva a KSK nemal možnosť do výberu zasahovať. 
K neaktívnym odborom uvedeným v materiáli vysvetlila, že ide o odbory, v ktorých 
sa aktuálne nevzdeláva  a zriaďovateľ po komunikácii so školou plánuje urobiť úpravy v sieti 
zaradených odborov, nakoľko aj ministerstvo požaduje optimalizáciu siete odborov a následnú 
profiláciu jednotlivých škôl. 
Hlasovanie č. 13: 
Prítomní: 20   
Za: 18  
Proti:  1  
Zdržal sa: 1  
Uznesenie  č. 7g/2025: 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať a schváliť 
podľa predloženého návrhu 
 
K bodu č. 7 h)  
Optimalizácia siete škôl v mestách Rožňava a Dobšiná 
V prípade tohto optimalizačného návrhu  ide o kombináciu zlúčenia a spojenia škôl. Najprv sa 
zlúči SOŠ obchodu a služieb, Rožňava  s SOŠ techniky a služieb  Dobšiná. Nástupníckou 
organizáciou sa stane SOŠ obchodu a služieb, Rožňavská Baňa a SOŠ techniky a služieb 
v Dobšinej elokovaným pracoviskom. Následne sa spojí Obchodná akadémia v Rožňave so 
SOŠ obchodu a služieb, Rožňavská Baňa. 
V rámci týchto procesov sa vyradí zo siete a následne zruší školská jedáleň pri SOŠ obchodu 
a služieb, ale technologické vybavenie ostane v pôvodných priestoroch a bude slúžiť ako 
pracovisko  pre odborné vzdelávanie.  
Súčasťou Obchodnej akadémie je školský internát  a školská jedáleň. Zriaďovateľ investoval 
do výstavby novej školskej jedálne, ktorá bude v krátkej dobe skolaudovaná a spustená do 
prevádzky.  
V minulom roku  sa investovalo aj do obnovy a modernizácie priestorov školského internátu.  
Ďalej uviedla základné fakty týkajúce sa počtu žiakov, súčasti škôl, aktuálnu výšku % 
dofinancovania, predpokladanú úsporu.  
Diskusia: bez 
Hlasovanie č. 14: 
Prítomní: 19   
Za: 18  
Proti:  0  
Zdržal sa: 1   
Uznesenie  č. 7h/2025: 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predložený materiál schváliť a zároveň zobrať 
na vedomie podľa predloženého návrhu  
 
K bodu č. 7 i)  
Optimalizácia siete škôl v meste Košice.  



Predkladaný návrh je o spojení dvoch konzervatórií v Košiciach, Konzervatórium Jozefa 
Adamoviča, Exnárova 8, Košice a Konzervatória Petra Dvorského, Timonova 2, Košice.   Ide 
o administratívne spojenie a školy  naďalej ostávajú vo svojich budovách. 
V rámci týchto procesov sa vyradí zo siete a následne zruší školský internát pri Kozervatóriu  
J. Adamoviča z dôvodu nízkej kapacity a v týchto priestoroch je plánované zriadenie 
Talentcentra.  Výdajná školská jedáleň ostáva naďalej v prevádzke. 
Následne uviedla prehľad vývoja počtu žiakov na obidvoch školách, aktuálnu  potrebu 
dofinancovania zo strany zriaďovateľa, očakávanú úsporu novej školy a ďalšie dôležité 
informácie. 
Diskusia: 
RNDr. L. Ruttkay sa pýtal, či z tohto spojenia nemôžu profitovať súkromné konzervatóriá, 
ktoré sídlia v Košiciach prijímaním vyššieho počtu žiakov. 
Mgr. A. Gajdošová to nepredpokladá, nakoľko ministerstvo deklarovalo podporovať väčšie 
školy. 
Hlasovanie č. 15: 
Prítomní: 18   
Za: 17  
Proti:  0  
Zdržal sa: 1  
Uznesenie  č. 7i/2025: 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predložený materiál schváliť a zároveň zobrať 
na vedomie podľa predloženého návrhu 
 
K bodu č. 7 j)  
Optimalizácia siete školských zariadení v meste Košice. 
Mgr. A. Gajdošová predstavila  návrh na vytvorenie Spojeného školského internátu v Košiciach 
spojením troch školských internátov, Medická 2, Považská 7 a Werferova  10,   ktoré teraz 
fungujú ako samostatné právne subjekty. Sídlo Spojeného internátu s tromi organizačnými 
zložkami  bude na Werferovej 10  a ich súčasťou sú naďalej  internátne školské jedálne. 
Spojením vznikne internát s kapacitou do 1500 miest s predpokladanou úsporou cca 500 tis. 
eur. 
Diskusia: bez  
Hlasovanie č. 16: 
Prítomní: 18   
Za: 17   
Proti:  0  
Zdržal sa: 1  
Uznesenie  č. 7j)/2025: 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predložený materiál  schváliť a zároveň zobrať 
na vedomie podľa predloženého návrhu. 
 
K bodu č. 8 
Návrhy, podnety a požiadavky 



PaedDr. M. Kmeť by uvítal jednotnú úpravu tabuliek v materiáli a zároveň požadoval spätnú 
informáciu v budúcom období  o naplnení celkovej očakávanej úspory v danej optimalizácie, 
čo je cca 2,6 mil. eur. 
 
K bodu č. 9 
Rôzne 
Diskusia:bez 
 
K bodu č. 10 
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a o   16:05 hod. rokovanie školskej komisie 
ukončil. Informoval, že najbližšie rokovanie školskej komisie sa uskutoční 07.04.2025 so 
začiatkom o 13:30 hod.  
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        Mgr. Andrea Gajdošová  
           tajomník komisie 
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             PhDr. Marek Čižmár  
              predseda komisie 

                


